



# 新春剪紙賀新歲

## 街市買餸換禮物 及 新年工作坊活動

1. 同日於食環署街市商戶購物滿\$50或以上(需出示最多1張街市商戶發出的收據或電子收據證明，不可夾單)，即可獲得紀念品一份
  2. 同日於食環署街市商戶購物滿\$100或以上(需出示最多2張街市商戶發出的收據或電子收據證明)，即可獲得紀念品一份及參與新年剪紙工作坊活動
  3. 指定日期於指定食環署街市商戶購物滿\$200或以上(需出示最多3張街市商戶發出的收據或電子收據證明)，即可獲得紀念品一份、參與新年剪紙工作坊活動，及獲得手寫賀年揮春一對
1. Patron can **get a souvenir** by purchasing at the stalls in FEHD market and **spending at \$50 or above** on the same day (Must show the receipt or e-receipt proof issued from the market stall. Single receipt only)
  2. Patron can **get a souvenir as well as join the Chinese Paper Cutting workshop** by purchasing at the stalls in FEHD market and **spend \$100 or above** on the same day (Must show the receipt(s) or e-receipt(s) proof, at maximum 2 receipts)
  3. Patron can **get a souvenir, join the Chinese Paper Cutting workshop as well as obtain a pair of Hand-written Fai Chun** by purchasing at the stalls in FEHD market and **spend \$200 or above** on the same day at designated date and designated FEHD Market (Must show the receipt(s) or e-receipt(s) proof, at maximum 3 receipts)

舉辦街市	活動	日期	時間
楊屋道街市	新年剪紙工作坊	2024年1月26及27 (星期五及六)	上午 09:30至12:30  下午 14:00至17:00
	手寫賀年揮春	2024年1月26日 (星期五)	
漁灣街市	新年剪紙工作坊	2024年1月26及27 (星期五及六)	
	手寫賀年揮春	2024年1月27日 (星期六)	
西貢街市	新年剪紙工作坊	2024年1月28及29日 (星期日及一)	
	手寫賀年揮春	2024年1月28日 (星期日)	
愛秩序灣街市	新年剪紙工作坊	2024年1月28及29日 (星期日及一)	
	手寫賀年揮春	2024年1月29日 (星期一)	
沙田街市	新年剪紙工作坊	2024年1月30及31日 (星期二及三)	
	手寫賀年揮春	2024年1月30日 (星期二)	
北葵涌街市	新年剪紙工作坊	2024年1月30及31日 (星期二及三)	
	手寫賀年揮春	2024年1月31日 (星期三)	
渣華道街市	新年剪紙工作坊	2024年2月1及2日 (星期四及五)	
	手寫賀年揮春	2024年2月1日 (星期四)	
牛頭角街市	新年剪紙工作坊	2024年2月1及2日 (星期四及五)	
	手寫賀年揮春	2024年2月2日 (星期五)	
荃灣街市	新年剪紙工作坊	2024年2月3及4日 (星期六及日)	
	手寫賀年揮春	2024年2月3日 (星期六)	
青衣街市	新年剪紙工作坊	2024年2月3及4日 (星期六及日)	
	手寫賀年揮春	2024年2月4日 (星期日)	
香車街街市	新年剪紙工作坊	2024年2月5及6日 (星期一及二)	
	手寫賀年揮春	2024年2月5日 (星期一)	
榮芳街街市	新年剪紙工作坊	2024年2月5及6日 (星期一及二)	
	手寫賀年揮春	2024年2月6日 (星期二)	

歡迎現場報名參加 (名額有限，先到先得)

- 每人每日只限換領紀念品一份、參與工作坊活動一次及揮春一對。  
- 紀念品、揮春和工作坊的數量及名額有限，先到先得。  
- 換領紀念品、揮春或參加工作坊活動前，需出示街市商戶發出的收據或電子收據證明。  
- 食環署有權把收據及電子消費單據蓋印及/或拍照，並將其照片儲存作記錄及核實用途。  
- 紀念品的種類如有更改，不作另行通知。  
- 如有爭議，食物環境衛生署保留最終決定權。

- Each patron is entitled to one redemption and join one workshop as well as obtain a pair of Hand-written Fai Chun per day.  
- Souvenir stock, Hand-written Fai Chun and workshop quota is limited and redemption will be made on a first-come, first-served basis.  
- The same day receipt(s) should be shown before redeeming a souvenir, Hand-written Fai Chun or joining workshop.  
- FEHD reserves the right to stamp and/or take photos of receipts and electronic payment slips, and to store the photos for recording and verification purposes.  
- Advance notice will not be given for any change in the list of souvenir items.  
- In case of dispute, the decision of FEHD should be final.